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Rada Gminy Godów 

Sesja Rady Gminy 

RG.0002.8.2024 

Protokół IV/2024 
 

Ad. 1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady rozpoczęto 25 lipca 2024 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:58 tego samego dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków 

Obecni: 

Łukasz Balcar 

Bogusław Dziędziel 

Zbigniew Gajek 

Kamil Gąsior 

Wiktor Hudek 

Beata Jeleń 

Sabina Kasprzak-Tecmer 

Jacek Kołek 

Grzegorz Kopiec 

Krzysztof Kubica 

Tomasz Nawrat 

Danuta Niziołek 

Tadeusz Pająk 

Katarzyna Skrzyszowska 

Magdalena Spandel 

Obrady IV sesji Rady Gminy Godów otworzył i jej przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Godów 
Pan Jacek Kołek. 
Przewodniczący Rady J. Kołek poinformował, że zgodnie z art. 20 pkt. 1b ustawy o samorządzie 
gminnym, obrady Rady Gminy są transmitowane na żywo. 
 
Przewodniczący Rady Gminy J. Kołek przywitał obecnych na sesji: 
- radnych Rady Gminy Godów; 
- władze samorządowe: 

• Pana Tomasz Kasperuk - Zastępcę Wójta; 

• Panią Brygidę Dobisz   - Sekretarza Gminy; 

• Panią Beatę Kałusek  - Skarbnik Gminy; 
- sołtysów; 
- radnych powiatu wodzisławskiego; 
- kierowników referatów i pracowników Urzędu Gminy; 
- Pana Przemysława Pluta  - Adwokata; 
- mieszkańców gminy obecnych na sali oraz śledzących obrady online. 
Przewodniczący Rady J. Kołek stwierdził, iż na 15 radnych, zgodnie z podpisaną listą obecności w sesji 
uczestniczy 13 radnych, wobec czego stwierdził prawomocność obrad. 
 
Lista obecności radnych - załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista osób uczestniczących w obradach IV sesji Rady Gminy - załącznik nr 2 - 4 do protokołu. 
 

Ad. 2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Gminy Godów z dnia 20 czerwca 2024 roku. 
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4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał w następujących sprawach: 

1) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godów; 

2) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Godów na 2024 rok; 

3) Projekt uchwały w sprawie Statutu Gminy Godów; 

4) Projekt uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Godów; 

5) Projekt uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Gołkowice; 

6) Projekt uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Krostoszowice; 

7) Projekt uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Łaziska; 

8) Projekt uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Podbucze; 

9) Projekt uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Skrbeńsko; 

10) Projekt uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Skrzyszów; 

11) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet radnych Rady Gminy Godów; 

12) Projekt uchwały w sprawie określenia zasad przyznawania diet dla sołtysów Gminy Godów; 

13) Projekt uchwały w sprawie powołania Zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników 

sądowych w wyborach uzupełniających na kadencje 2024-2027; 

14) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność oraz naruszenie prawa przez Wójta 

Gminy Godów; 

15) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Międzygminnemu Związkowi Wodociągów i 

Kanalizacji na realizację zadania z zakresu modernizacji sieci wodociągowej. 

6. Interpelacje. 

7. Wolne wnioski i zapytania. 

8. Sprawy organizacyjne. 

9. Zakończenie obrad. 

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. Przystąpiono do jego realizacji 
 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Gminy Godów z dnia 20 czerwca 2024 roku. 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Gminy Godów z dnia 20 czerwca 2024 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (12) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Jacek Kołek, 

Grzegorz Kopiec, Krzysztof Kubica, Tomasz Nawrat, Danuta Niziołek, Katarzyna Skrzyszowska, 

Magdalena Spandel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Sabina Kasprzak-Tecmer 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Łukasz Balcar, Tadeusz Pająk 

Protokół został przyjęty. 
 

Ad. 4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Tomasz Kasperuk (Zastępca Wójta) przedstawił sprawozdanie z okresu międzysesyjnego. Sprawozdanie 
stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

Kamil Gąsior (Radny Gminy) zapytał o datę zakończenia budowy kanalizacji w Krostoszowicach i 

Gołkowicach oraz o możliwość podłączania się przez mieszkańców. 
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Tomasz Kasperuk (Zastępca Wójta Gminy Godów) odpowiedział, że procedura oddania do użytkowania 

wybudowanego odcinka kanalizacji trwa do ok 3 miesięcy. Jastrzębski Zakład Wodociągów i Kanalizacji 

informuje o oddaniu do użytkowania i wtedy taka informacja jest przekazana mieszkańcom. 

 

Ad. 5. Rozpatrzenie projektów uchwał w następujących sprawach: 

Przewodniczący Rady J. Kołek poinformował, że wszystkie projekty uchwał otrzymały pozytywne opinie 
Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu, Komisji Edukacji, Kultury i Zdrowia oraz Komisji Mienia 
Komunalnego, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego w dniu 22 lipca. 
  

1) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godów; 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godów; 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-

Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Krzysztof Kubica, Tomasz Nawrat, Danuta Niziołek, Katarzyna 

Skrzyszowska, Magdalena Spandel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Łukasz Balcar, Tadeusz Pająk 

Rada Gminy w obecności 13 radnych 13 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 
projekt uchwały jako uchwałę Nr IV/18/2024 – załącznik nr 6 do protokołu 

 

 2) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Godów na 2024 rok; 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Godów na 2024 rok; 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-

Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Krzysztof Kubica, Tomasz Nawrat, Danuta Niziołek, Katarzyna 

Skrzyszowska, Magdalena Spandel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Łukasz Balcar, Tadeusz Pająk 

Rada Gminy w obecności 13 radnych 13 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 

projekt uchwały jako uchwałę Nr IV/19/2024 – załącznik nr 7 do protokołu 

 

 3) Projekt uchwały w sprawie Statutu Gminy Godów; 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie Statutu Gminy Godów; 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 
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ZA (12) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Jacek Kołek, 

Grzegorz Kopiec, Krzysztof Kubica, Tomasz Nawrat, Danuta Niziołek, Katarzyna Skrzyszowska, 

Magdalena Spandel  

PRZECIW (1) Sabina Kasprzak-Tecmer 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Łukasz Balcar, Tadeusz Pająk 

Rada Gminy w obecności 13 radnych 12 głosami „za” przy 1 „przeciw” w głosowaniu jawnym 

przyjęła powyższy projekt uchwały jako uchwałę Nr IV/20/2024 – załącznik nr 8 do protokołu 

  

4) Projekt uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Godów; 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Godów; 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (12) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Jacek Kołek, 

Grzegorz Kopiec, Krzysztof Kubica, Tomasz Nawrat, Danuta Niziołek, Katarzyna Skrzyszowska, 

Magdalena Spandel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Sabina Kasprzak-Tecmer 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Łukasz Balcar, Tadeusz Pająk 

Rada Gminy w obecności 13 radnych 12 głosami „za” przy 1 „wstrzymuje się” w głosowaniu 

jawnym przyjęła powyższy projekt uchwały jako uchwałę Nr IV/21/2024 – załącznik nr 9 do 

protokołu 

 

 5) Projekt uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Gołkowice; 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Gołkowice; 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (12) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Jacek Kołek, 

Grzegorz Kopiec, Krzysztof Kubica, Tomasz Nawrat, Danuta Niziołek, Katarzyna Skrzyszowska, 

Magdalena Spandel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Sabina Kasprzak-Tecmer 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Łukasz Balcar, Tadeusz Pająk 

Rada Gminy w obecności 13 radnych 12 głosami „za” przy 1 „wstrzymuje się” w głosowaniu 

jawnym przyjęła powyższy projekt uchwały jako uchwałę Nr IV/22/2024 – załącznik nr 10 do 

protokołu 

 

 6) Projekt uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Krostoszowice; 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Krostoszowice; 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne 

ZA (12) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Jacek Kołek, 

Grzegorz Kopiec, Krzysztof Kubica, Tomasz Nawrat, Danuta Niziołek, Katarzyna Skrzyszowska, 

Magdalena Spandel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Sabina Kasprzak-Tecmer 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Łukasz Balcar, Tadeusz Pająk 

Rada Gminy w obecności 13 radnych 12 głosami „za” przy 1 „wstrzymuje się” w głosowaniu 

jawnym przyjęła powyższy projekt uchwały jako uchwałę Nr IV/23/2024 – załącznik nr 11 do 

protokołu 

 

 7) Projekt uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Łaziska; 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Łaziska; 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (12) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Jacek Kołek, 

Grzegorz Kopiec, Krzysztof Kubica, Tomasz Nawrat, Danuta Niziołek, Katarzyna Skrzyszowska, 

Magdalena Spandel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Sabina Kasprzak-Tecmer 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Łukasz Balcar, Tadeusz Pająk 

Rada Gminy w obecności 13 radnych 12 głosami „za” przy 1 „wstrzymuje się” w głosowaniu 

jawnym przyjęła powyższy projekt uchwały jako uchwałę Nr IV/24/2024 – załącznik nr 12 do 

protokołu 

 8) Projekt uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Podbucze; 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Podbucze; 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (12) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Jacek Kołek, 

Grzegorz Kopiec, Krzysztof Kubica, Tomasz Nawrat, Danuta Niziołek, Katarzyna Skrzyszowska, 

Magdalena Spandel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Sabina Kasprzak-Tecmer 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Łukasz Balcar, Tadeusz Pająk 

Rada Gminy w obecności 13 radnych 12 głosami „za” przy 1 „wstrzymuje się” w głosowaniu 

jawnym przyjęła powyższy projekt uchwały jako uchwałę Nr IV/25/2024 – załącznik nr 13 do 

protokołu 

 9) Projekt uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Skrbeńsko; 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Skrbeńsko; 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne 

ZA (12) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Jacek Kołek, 

Grzegorz Kopiec, Krzysztof Kubica, Tomasz Nawrat, Danuta Niziołek, Katarzyna Skrzyszowska, 

Magdalena Spandel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Sabina Kasprzak-Tecmer 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Łukasz Balcar, Tadeusz Pająk 

Rada Gminy w obecności 13 radnych 12 głosami „za” przy 1 „wstrzymuje się” w głosowaniu 

jawnym przyjęła powyższy projekt uchwały jako uchwałę Nr IV/26/2024 – załącznik nr 14 do 

protokołu 

 10) Projekt uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Skrzyszów; 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Skrzyszów; 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (12) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Jacek Kołek, 

Grzegorz Kopiec, Krzysztof Kubica, Tomasz Nawrat, Danuta Niziołek, Katarzyna Skrzyszowska, 

Magdalena Spandel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Sabina Kasprzak-Tecmer 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Łukasz Balcar, Tadeusz Pająk 

Rada Gminy w obecności 13 radnych 12 głosami „za” przy 1 „wstrzymuje się” w głosowaniu 

jawnym przyjęła powyższy projekt uchwały jako uchwałę Nr IV/27/2024 – załącznik nr 15 do 

protokołu 

 11) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet radnych Rady Gminy Godów; 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet radnych Rady Gminy Godów; 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (10) 

Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Beata Jeleń, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Krzysztof 

Kubica, Tomasz Nawrat, Katarzyna Skrzyszowska, Magdalena Spandel 

PRZECIW (1) Wiktor Hudek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Sabina Kasprzak-Tecmer, Danuta Niziołek 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Łukasz Balcar, Tadeusz Pająk 

Rada Gminy w obecności 13 radnych 10 głosami „za” przy 1 „przeciw” i 2 „wstrzymuje się” w 

głosowaniu jawnym przyjęła powyższy projekt uchwały jako uchwałę Nr IV/28/2024 – załącznik nr 

16 do protokołu 

 12) Projekt uchwały w sprawie określenia zasad przyznawania diet dla sołtysów Gminy Godów; 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie określenia zasad przyznawania diet dla sołtysów Gminy Godów; 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 
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ZA (11) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-Tecmer, Jacek 

Kołek, Grzegorz Kopiec, Krzysztof Kubica, Tomasz Nawrat, Katarzyna Skrzyszowska, Magdalena 

Spandel 

PRZECIW (1) Wiktor Hudek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Danuta Niziołek 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Łukasz Balcar, Tadeusz Pająk 

Rada Gminy w obecności 13 radnych 11 głosami „za” przy 1 Przeciw” i 1 „wstrzymuje się” w 

głosowaniu jawnym przyjęła powyższy projekt uchwały jako uchwałę Nr IV/29/2024 – załącznik nr 

17 do protokołu 

 

 13) Projekt uchwały w sprawie powołania Zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników 

sądowych w wyborach uzupełniających na kadencje 2024-2027; 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie powołania Zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników 

sądowych w wyborach uzupełniających na kadencje 2024-2027; 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-

Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Krzysztof Kubica, Tomasz Nawrat, Danuta Niziołek, Katarzyna 

Skrzyszowska, Magdalena Spandel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Łukasz Balcar, Tadeusz Pająk 

Rada Gminy w obecności 13 radnych 13 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 

projekt uchwały jako uchwałę Nr IV/30/2024 – załącznik nr 18 do protokołu 

 

 14) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność oraz naruszenie prawa przez Wójta 

Gminy Godów; 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność oraz naruszenie prawa przez Wójta Gminy 

Godów; 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (12) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Sabina Kasprzak-Tecmer, 

Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Krzysztof Kubica, Tomasz Nawrat, Danuta Niziołek, Katarzyna 

Skrzyszowska, Magdalena Spandel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Beata Jeleń 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Łukasz Balcar, Tadeusz Pająk 

Rada Gminy w obecności 13 radnych 12 głosami „za” przy 1 „wstrzymuje się” w głosowaniu 

jawnym przyjęła powyższy projekt uchwały jako uchwałę Nr IV/31/2024 – załącznik nr 19 do 

protokołu 
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  15) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Międzygminnemu Związkowi 

Wodociągów i Kanalizacji na realizację zadania z zakresu modernizacji sieci wodociągowej. 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Międzygminnemu Związkowi Wodociągów i 

Kanalizacji na realizację zadania z zakresu modernizacji sieci wodociągowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (12) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-Tecmer, Jacek 

Kołek, Grzegorz Kopiec, Krzysztof Kubica, Tomasz Nawrat, Danuta Niziołek, Katarzyna Skrzyszowska, 

Magdalena Spandel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wiktor Hudek 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Łukasz Balcar, Tadeusz Pająk 

Rada Gminy w obecności 13 radnych 12 głosami „za” przy 1 „wstrzymuje się” w głosowaniu 

jawnym przyjęła powyższy projekt uchwały jako uchwałę Nr IV/32/2024 – załącznik nr 20 do 

protokołu 

Ad. 6. Interpelacje. 

Przewodniczący Rady J. Kołek poinformował, że w okresie między sesjami nie wpłynęła żadna 

interpelacja. 

 

Ad. 7. Wolne wnioski i zapytania. 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Sabina Kasprzak-Tecmer (Radny Gminy) zapytała: Czy w konsekwencji przyjęcia przez Unię Europejską 

paktu migracyjnego będą lub są poszukiwane lokale dla imigrantów na terenie powiatu? Czy w jaką, w jaki 

sposób ten temat dotknie tak samo naszą gminę, a jeżeli tak, to czy informacja o tym, że te lokale są 

poszukiwane będzie podana do wiadomości publicznej? 

 

Tomasz Kasperuk (Zastępca Wójta Gminy Godów): Nie mam takiej wiedzy, żeby u nas coś takiego było. 

Wiem, że w niektórych gminach są takie medialne doniesienia. Nic mi nie wiadomo o tym temacie. Jeżeli 

takie zapytania będą to oczywiście Państwo się o tym dowiecie. 

 

Sabina Kasprzak-Tecmer (Radny Gminy) poprosiła: Okazuje się, że dzieci dojeżdżające, dzieci z 

Gołkowic dojeżdżające do szkoły mają problem z dojazdem taki, że autobus jest albo za wcześnie, albo 

za późno, żeby na 8.00 godzinę dzieci dojeżdżały do szkoły. Czy z tym tematem gdzieś dałoby się coś 

zrobić, porozmawiać, żeby można było przesunąć godziny przyjazdu autobusów tak, żeby dzieci nie 

musiały albo zbyt długo czekać na świetlicy, albo się spóźniać? 

 

Tomasz Kasperuk (Zastępca Wójta Gminy Godów): nie miałem takich informacji. O kogo chodzi dokładnie 

– dopytał. 

 

Sabina Kasprzak-Tecmer (Radny Gminy) wyjaśniła, że mowa jest o dzieciach z Gołkowic, czyli te 

przystanki, które są na wjeździe do Gołkowic. 

 

Tomasz Kasperuk (Zastępca Wójta Gminy Godów): mówimy tutaj oczywiście o dojazdach transportem 

publicznym, czyli tutaj zarządza tym Starosta Wodzisławski, wiecie Państwo, że zmiana, rozkładu jazdy to 
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nie jest taka prosta rzecz. Nie wiem czy do Pana Starosty wpłynęły jakieś wnioski mieszkańców. Myśmy tu 

nie mieli sygnałów, że jest problem. Tak że... no jeżeli będą takie sygnały to będziemy rozmawiać. 

 

Sabina Kasprzak-Tecmer (Radny Gminy): a czy ja mogłabym poprosić, żeby ten mój głos dzisiejszy jako 

taki sygnał potraktować, żeby się pochylić nad tym tematem? 

 

Tomasz Kasperuk (Zastępca Wójta Gminy Godów): oczywiście rozeznamy sytuację, natomiast tak jak 

powtarzam nie mieliśmy do tej pory takich sygnałów, tak że oczywiście będziemy rozmawiać i wystąpimy 

do Pana Naczelnika Wydziału Komunikacji czy były takie sygnały i ktoś tutaj z mieszkańców zwracał się o 

ewentualną zmianę rozkładu. 

 

Sabina Kasprzak-Tecmer (Radny Gminy): ja bym miała gorącą prośbę Panie Wójcie, żeby nie pytać może 

czy byłyby sygnały tylko prosiłabym, żeby potraktować ten mój głos, bo ja osobiście nie korzystam z 

komunikacji publicznej i to jest głos od mieszkańców. 

 

Tomasz Kasperuk (Zastępca Wójta Gminy Godów): ja bym prosił o konkretną informację, o jakie szkoły 

chodzi, do jakich szkół, bo to musi być konkretna informacja, tak, bo to jest powiązane, autobus jedzie 

kilkadziesiąt minut od nas do Wodzisławia, tak że czy w stronę Jastrzębia. Tak że bardzo bym prosił o 

konkretną informację, jeżeli takową Pani posiada 

 

Sabina Kasprzak-Tecmer (Radny Gminy): tej informacji nie posiadam na teraz, ale dostarczę tę 

informację. 

 

Sabina Kasprzak-Tecmer (Radny Gminy): Szanowni Państwo, mam jeszcze jeden temat. Chciałabym 

krótko nawiązać do tego co działo się na poprzedniej sesji w sprawie złożonej przeze mnie interpelacji. Ja 

na tej sesji nie mogłam być obecna, usprawiedliwiłam się u Pana Przewodniczącego. Niemniej w jakiś 

sposób krótko chciałabym się do tego tematu odnieść. Miałam okazję obejrzeć to co się na sesji działo i to 

co mogę powiedzieć od siebie to wypowiedzi, które podczas tej sesji wybrzmiały w temacie poruszanym w 

interpelacji. Uważam, świadczą o tym, że ta interpelacja nie została przeczytana przez osoby, które 

zabierały głos albo nie została zrozumiana. Podobnie jak nie zostały albo przeczytane, albo zrozumiane 

odpowiedzi, które na tą interpelację udzielił Pan Wójt, bo Pan Wójt odpowiedzi udzielił. Zarówno 

interpelacje jak i odpowiedzi były dostępne na BIP, więc każdy kto zamierzał zabrać głos w tym temacie 

miał okazję i miał możliwość zapoznać się zarówno z treścią samej interpelacji, jak i odpowiedzi na te 

interpelacje. To co chciałabym zaznaczyć to fakt, że narracja, która została narzucona podczas sesji przez 

osoby, które się wypowiadały krążyła nie wokół interpelacji Szanowni Państwo, tylko krążyła wokół wpisów 

na Facebooku i krążyła wokół komentarzy na Facebooku. Te wypowiedzi, które tutaj brzmiały, one nie 

odnosiły się do interpelacji, miały tyle wspólnego z interpelacją, że w interpelacji była wymieniona 

biblioteka, Gminna Biblioteka Publiczna. Cała reszta odnosiła się do Facebooka. Przez całą dyskusję ani 

jeden argument tak naprawdę się nie odniósł ani do pytań w interpelacji, ani tym bardziej do odpowiedzi 

udzielonych przez Pana Wójta. Tak więc chciałabym przypomnieć osobom, które zabierały głos w tej 

sprawie zarówno podczas sesji, jak i w prywatnych rozmowach, bo wiem, że takie rozmowy tak samo były. 

O czym je... o czym była ta interpelacja moja i w jaki sposób zostały na te pytania zawarte, 4 pytania w 

interpelacji się znajdowały, w jaki sposób zostały zawarte, udzielone odpowiedzi. Szanowni Państwo, 

pierwsze pytanie mojej interpelacji dotyczyło zatrudniania członków rodziny. Pytanie brzmiało czy w 

jednostkach gminnych w tym w szczególności w Gminnej Bibliotece Publicznej w Godowie zatrudnione są 

osoby będące blisko ze sobą spokrewnione np. w relacjach matka, ojciec, córka, syn, rodzeństwo, 

małżeństwo i tym podobne. Jeśli tak, to proszę o podanie szczegółowych informacji dotyczących 

procedury zatrudnienia powołania osób ze sobą spokrewnionych, zajmowanych stanowisk oraz daty 

zatrudnienia, powołania tych osób z podziałem na poszczególne jednostki podlegające gminie, w tym w 
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szczególności Gminnej Bibliotece Publicznej. Jaką odpowiedź na to pytanie udzielił wójt. Wskazana w 

pytaniu sytuacja ma miejsce w Gminnej Bibliotece Publicznej w Godowie oraz w Zespole Szkolno-

Przedszkolnym w Godowie. Urząd Gminy nie jest w posiadaniu informacji w zakresie zatrudniania 

pracowników. I jak możemy tutaj zauważyć zadane przeze mnie pytanie dotyczy wszystkich jednostek 

gminnych, a nie tylko biblioteki. Natomiast bibliotekę tutaj wskazałam dlatego, że to był jedyny znany mi 

przykład, w którym ewidentnie, w sposób ewidentny nie pozostających wątpliwości istnieje nepotyzm. 

Stąd jest, była wymieniona biblioteka. Jestem realistką i rozumiem, że większość osób w gminie jest w 

jakiś sposób ze sobą powiązana, bo nie jesteśmy jakąś dużą gminą, więc są różnego rodzaju zależności. 

Dlatego moje pytanie dotyczyło wyłącznie powiązań rodzinnych i to w odniesieniu do pokrewieństwa 

pierwszego stopnia i wyłącznie w bezpośredniej podległości służbowej. Nie pytałam o żadne inne 

powiązania. Co wynika natomiast z odpowiedzi wójta, że wójt posiada informację, że w dwóch 

jednostkach podległych gminie ma miejsce nepotyzm w najbardziej jaskrawym tego wydaniu, a cała 

reszta chyba jakby nie jest w obszarze zainteresowania władz naszej gminy, przynajmniej oficjalnie. Ale 

przejdźmy dalej. Drugie moje pytanie dotyczyło konfliktu interesów. Pytanie brzmiało, jakie kroki 

podejmuje gmina, aby uniknąć konfliktu interesów w przypadku zatrudniania, powoływania członków 

rodziny, pracowników w podległych jednostkach? I możemy tutaj zauważyć, że pytanie nie dotyczy 

biblioteki Szanowni Państwo, chociaż poprzednia sesja mogłaby wskazywać, że pytania były tylko 

dotyczące biblioteki. Pytanie jest ogólne, odnosi się do wszystkich jednostek. Biblioteka tutaj nie została 

ani pominięta, ani wyróżniona. Odpowiedź wójta brzmi. Zatrudnianie w gminnych jednostkach 

oświatowych odbywa się na podstawie przepisów prawa dotyczących zatrudniania pracowników, czyli 

ustawy o pracownikach samorządowych, organizowaniu, prowadzeniu działalności kulturalnej oraz karty 

nauczyciela. Weryfikacja potencjalnego stosunku zależności, który może powstawać w warunkach 

artykułu 26 ustawy o pracownikach samorządowych jest procesem nieustającym, ale skala problemu jest 

marginalna, co nie oznacza, że pracodawcy samorządowi ją bagatelizują. Więc co my mamy w tej 

odpowiedzi. Wójt mówi tak, że skoro w ustawie o pracownikach samorządowych wprost istnieje zakaz 

zatrudniania rodziny w bezpośredniej podległości, to urząd tego przestrzega. Natomiast, jeśli chodzi o 

przypadki nepotyzmu pozostałych jednostkach, skoro nie ma w ustawach tego wprost zabronione, to 

znaczy, że to jest dozwolone i jest wolna amerykanka i nie będzie w to wnikał. Więc pytanie, czy zasady 

etyczne i zasady współżycia społecznego nie obowiązują w takich przypadkach, jeżeli nie jest to wprost w 

ustawie, ale to Państwo sobie mogą odpowiedzieć sami. Trzecie pytanie interpelacji dotyczyło polityki 

dotyczącej nepotyzmu. Pytanie brzmiało czy jednostki organizacyjne podlegające gminie w tym w 

szczególności Gminna Biblioteka Publiczna w Godowie posiadają procedury dotyczące przeciwdziałania 

nepotyzmowi i wykorzystywaniu zajmowanego stanowiska w zatrudnianiu pracowników. Jeśli tak to 

proszę o udostępnienie kopii tych regulacji. Odpowiedź wójta brzmi tak. Gminne jednostki organizacyjne w 

tym Gminna Biblioteka Publiczna w Godowie nie posiadają procedur dotyczących przeciwdziałania 

nepotyzmowi i wykorzystywaniu zajmowanego stanowiska w zatrudnianiu pracowników. Nie mają. Tyle. I 

ostatnie pytanie z mojej interpelacji dotyczyło nadzoru nad jednostkami organizacyjnymi podlegającymi 

gminie w tym w szczególności nad Gminną Biblioteką Publiczną w Godowie i pytanie brzmiało. Jakie 

działania nadzorcze i kontrolne są prowadzone w celu zapewnienia przejrzystości i uczciwości w 

zatrudnianiu pracowników w jednostkach organizacyjnych podlegających gminie, w tym w szczególności 

w Gminnej Bibliotece Publicznej w Godowie? Proszę o udostępnienie kopii protokołów kontroli oraz kopii 

protokołów potwierdzających realizację zaleceń, jeśli zalecenia wystąpiły. Odpowiedź wójta na to pytanie 

brzmi. Nie prowadzi się działań kontrolnych i nadzorczych w celu zapewnienia przejrzystości i uczciwości 

w zatrudnianiu pracowników w gminnych jednostkach organizacyjnych podlegających gminie, w tym w 

szczególności w Gminnej Bibliotece Publicznej. Czyli jednym słowem nie ma zasad, nie ma zakazów, nie 

ma nakazów, można robić co się chce, byle się to robiło po cichu, byle się nepotyzmu nie nazywało 

nepotyzmem. Reszta dozwolone. Szanowni Państwo, i to są wszystkie pytania, które były zawarte w mojej 

interpelacji. Jak Państwo widzą, biblioteka nie była tutaj jakoś strasznie szczególnie napiętnowana, a na 

pewno to, co się działo na poprzedniej sesji, nie miało nic wspólnego z tym, co było zawarte w interpelacji. 
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Ja rozumiem, że komentarze na Facebooku, że wpisy na Facebooku Panią Dyrektor i Państwa Radnych 

mogły dotknąć. Natomiast wydaje mi się, że miejsce tutaj jak sala sesyjna i obrady sesji nie powinny się 

obracać wokół komentarzy na Facebooku i na portalach społecznościowych, Szanowni Państwo. Ale 

jeżeli już rozpatrujemy i mamy taki punkt w porządku obrad jak interpelacje, to wydaje mi się, że powinna 

to być merytoryczna rozmowa, a nie taka histeria jaka się zrobiła w zeszłym miesiącu tutaj na tej sali. 

Wszystkie pytania, które zawarłam w swojej interpelacji są to pytania dotyczące transparentności 

zatrudniania, przestrzegania zasad etycznych i współżycia społecznego oraz zapobieganiu konfliktom 

interesu. Więc histeria, która tutaj została rozpętana miesiąc temu z mojego punktu widzenia była zbędna, 

bo ona w żadnej mierze nie odpowiedziała na pytania zawarte w interpelacji i niczego nie rozstrzygnęła. 

Więc wystarczyło tak naprawdę ze zrozumieniem i w dobrej wierze przeczytać interpelację, którą złożyłam 

oraz udzieloną odpowiedź, którą udzielił wójt i wydaje mi się, że gdyby takie podejście było Państwa do 

tego tematu, to poprzednia sesja miałaby całkowicie inną formułę niż miała. Na koniec chciałabym jeszcze 

dodać, że wójt co roku składa oświadczenie o stanie kontroli zarządczej. W dziale pierwszym oświadcza, 

bo sprawdziłam, że w poprzednim roku kontrola funkcjonowała w stopniu wystarczającym i wójt 

potwierdza jej adekwatność i efektywność. Jednym z elementów, które kontrola zarządcza ma zapewnić 

to między innymi przestrzeganie i promowanie zasad etycznego postępowania, a także zgodność 

działalności z przepisami prawa oraz procedurami wewnętrznymi. Z odpowiedzi na interpelację wynika, że 

procedur wewnętrznych w zakresie przeciwdziałania nepotyzmowi nie ma. Czy więc należy rozumieć, że 

nie ma wewnętrznych zasad i to standardów przestrzegać nie trzeba? No nie wiem. Standardy kontroli 

zarządczej w rozdziale drugim, gdzie opisane są standardy środowiska wewnętrznego w punkcie 

pierwszym mówią o przestrzeganiu wartości etycznych. I co tam jest napisane w tym rozdziale drugim 

punkt pierwszy? Osoby zarządzające i pracownicy powinni być świadomi wartości etycznych przyjętych w 

jednostce i przestrzegać ich przy wykonywaniu powierzonych zadań. Osoby zarządzające powinny 

wspierać i promować przestrzeganie wartości etycznych, dając dobry przykład codziennym 

postępowaniem i podejmowanymi decyzjami. Więc sytuacja, gdzie w bezpośredniej podległości służbowej 

pracuje rodzic i dziecko rzeczywiście jest dobrym przykładem przestrzegania wartości etycznych. I zanim 

podziękuję za głos, którego mi Pan Przewodniczący udzielił, chciałabym, aby się Państwo zastanowili w 

jakim świetle na poprzedniej sesji została przedstawiona nasza gmina. Jaką opinię o gminie będą mieli 

przedsiębiorcy, którzy wysłuchają tej sesji, jak zobaczą materiał promujący takie zachowanie w naszej 

gminie i czy z chęcią zainwestują swoje pieniądze, wiedząc, że w instytucjach publicznych broni się 

nepotyzmu. Czego dowiedziałaby się o gminie osoby, które rozważają przeprowadzenie się do naszej 

gminy. I czy po wysłuchaniu i po zobaczeniu tego co się działo na poprzedniej sesji naprawdę będą 

uważały, że mogą liczyć na to, że znajdą tutaj swoje miejsce skoro nie są z rodziny. Pozostaje mi 

podziękować tylko Panu Przewodniczącemu, że uniemożliwił mi wzięcie udziału w tej sesji, bo dzięki temu 

nie musiałam swoją twarzą firmować tego co się tutaj działo i tego z mojego punktu widzenia wątpliwej 

jakości materiału promocyjnego naszej gminy. I chyba na tym zakończę swoją wypowiedź. Dziękuję 

bardzo. 

 

Wiktor Hudek (Radny Gminy): Ja mam takich kilka refleksji, kilka pytań. Pierwszy temat to pytanie o 

odgałęzienie ulicy Dębowej, wylot ze stacji benzynowej. Chciałbym żeby to wybrzmiało. Kiedy mniej 

więcej zostanie zatwierdzony nowy projekt organizacji ruchu tamże i na jakim etapie... i czy w ogóle 

podejmowane są już działania wpierw na wypłacenie wywłaszczeń, a następnie sfinansowanie tejże 

drogi? By temat ostatecznie zamknąć, bo w WPF-ie nie widzę takowej pozycji jeszcze. Pytam o to, bo 

generalnie lata lecą, a wraz z tymi latami lecą też niepokoje społeczne. Pierwsze jakiekolwiek pismo w tej 

sprawie rozpoczynające te sprawy drogi tego odgałęzienia, do którego mam dostęp pochodzi z 2007 roku, 

czyli 17 lat. Pytanie, które kieruję w eter. Jak długo to ma jeszcze trwać? Mieszkańcy mają swoją 

cierpliwość. Ja jako radny też mam swoją cierpliwość. Jako człowiek też mam swoją cierpliwość. Tak że 

proszę o odpowiedź na jakim etapie to jest? 
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Tomasz Kasperuk (Zastępca Wójta Gminy Godów): Projekt organizacji ruchu zgodnie z pismem, który 

został skierowany do mieszkańców do końca października zostanie zatwierdzony i wprowadzony. Myślę, 

że to będzie prędzej. Jeżeli chodzi o wypłatę odszkodowań to procedurę prowadzi Starosta Wodzisławski. 

Wiem, że ona jest w trakcie. Natomiast o przyjęciu do budżetu takich czy innych zadań na przyszły rok 

będziemy rozmawiać przy tworzeniu budżetu na rok 2025. Tak jak Pan Radny stwierdził nie ma tego w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej. Natomiast jakie zadania znajdą się w przyszłym roku, no to będziemy 

wspólnie decydować myślę od miesiąca października. 

 

Wiktor Hudek (Radny Gminy): Dzięki. Kolejny temat, który chcę poruszyć to temat odbieranie odpadów 

segregowanych przez firmę świadczącą usługi na terenie naszej gminy. Bo co jakiś czas na grupach 

społecznościowych dochodzą do różnych filmików, pojawiają się różne filmiki odnośnie tego jak to 

wygląda w praktyce. Ciągle jest jeden a ten sam opis. Jeździła śmieciara, zbierali plastiki, papier i szkło, 

wszystko dawali do jednego auta i jeszcze na koniec wszystko razem było ściskane przez te maszyny. 

Oprócz takiej śmieciary jeździ auto gdzie na przyczepę zbierają śmieci, ale oni i tak wszystko wrzucają do 

jednej śmieciary gdzie to wszystko jest ściskane i mielone. Zatem zachęca się mieszkańców poprzez 

niższe opłaty za segregację do segregowania. Super. To jest dobre, ale zapewne irytuje mieszkańców 

wrzucanie tego wszystkiego przez firmę do jednego samochodu i jeszcze zgniatanie tego. Dobrze, że 

chociaż aspekt ekonomiczny działa, że płacimy mniej za te śmieci, które segregujemy. Czy to jest kwestia 

wewnętrznej instrukcji firmy, jak to działa? Czy gmina ma jakieś narzędzia, żeby na to jakoś wpłynąć? No i 

przypuszczam za jakiś czas też temat się pojawi. Oczywiście w przyszłym roku albo za pół roku może, bo 

to wraca cyklicznie w dobie dzisiejszej ekologii. 

 

Tomasz Kasperuk (Zastępca Wójta Gminy Godów): Rzeczywiście temat jest często poruszany. Szanowni 

Państwo z tego co ja wiem ja nigdy nie zauważyłem żeby szkło było mieszane z plastikiem i z papierem, 

bo to jeździ osobny samochód i zbiera zawsze szkło osobno, bo nawet czasami te worki zostają. 

Rzeczywiście jeździ jedna śmieciarka powinna ona być dwukomorowa. Zdarza się że tych dwóch komór 

nie ma. Rzeczywiście jest zgniatana, natomiast każdy ten odpad idzie na segregację. Ja tutaj nawet 

prosiłbym, żeby zwołać taką Komisję wyjazdową, żebyście Państwo Radni mogli się zapoznać jak to 

wygląda. Każdy ten odpad jedzie na segregację, bo wiecie Państwo, to że worek jest zbierany, w którym 

ma być plastik, to doskonale wiemy, że nie do końca tak musi być. Nie tylko plastik, bo tam jeszcze puszki 

mogą być, tak jak Pan Sołtys zauważył, tak. Natomiast ta segregacja nie zawsze jest idealna i ona 

rzeczywiście to i tak wszystko idzie potem na sortownię i jest to dokładnie sortowane. Tak że myślę, że 

będziemy mieli okazję to zobaczyć jak wygląda w rzeczywistości. Myśmy już też do firmy wystąpili. Być 

może rzeczywiście czasami się zdarzają takie sytuacje, jeżeli nie wiem śmieciarka ma awarię 

dwukomorowa i jedzie jednokomorowa, że jest to zbierane razem, natomiast tak jak mówię, no jest to 

zgniatane dlatego, żeby więcej tego zmieścić. Bo to i tak z tego worka musi być wyjęte na sortowni, 

przesortowane i potem ten odpad idzie albo do sprzedaży albo do recyklingu. No tak to wygląda, więc on 

z tego worka musi być wyciągnięty jest zgniatany, dlatego żebyśmy po prostu mogli mniej płacić za 

śmieci, żeby ta śmieciarka odpowiednio dość więcej tych worków zebrała. Taka jest technologia i myślę że 

to występuje cześniej. Jeżeli Państwo macie sygnały, że jest coś robione nie tak jak powinno, to proszę 

zgłaszać. Natomiast, no nie wydaje mi się, żeby kiedykolwiek szkło było mieszane z papierem czy z 

plastikiem, bo nie miałem takich sygnałów. Dziękuję. 

 

Wiktor Hudek (Radny Gminy): Dziękuję za wyjaśnienia dla mieszkańców. Na koniec moich wypowiedzi 

chcę dla mieszkańców gminy przytoczyć jeden podpunkt ze statutu, bo procedowaliśmy statut i jest on dla 

mnie bardzo ważny i do tego zachęcam. Cytuję jawność działania organów gminy polega w szczególności 

na prawie mieszkańców do uczestnictwa w sesjach rady i posiedzeniach komisji i z tym zostawiam 

mieszkańców. Dziękuję. 
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Danuta Niziołek (Radny Gminy): Ja mam takie zapytanie od mieszkańców Łazisk o jakiś klub czy jakieś 

pomieszczenie gdzie mogłaby się spotykać młodzież. Oczywiście latem jest park świetnie, ale kiedy jest 

zimno i kiedy pada to Ci młodzi ludzie nie mają się gdzie spotykać. No w innych sołectwach to jest 

rozwiązane, u nas tego rozwiązania jeszcze nie ma. 

 

Tomasz Kasperuk (Zastępca Wójta Gminy Godów): Szanowni Państwo, wiecie jaką mamy infrastrukturę, 

tak. Nie w każdym sąsiedztwie jest typowy dom kultury tak jak np. w Gołkowicach, w Godowie czy w 

Skrzyszowie. No wiecie Państwo jakie mamy obiekty w Łaziskach w tej chwili. Obiekt, że tak powiem, 

można powiedzieć, jest rozbudowywany, ale pod kątem budynku socjalnego dla straży. Natomiast, z tego 

co wiem, to jest tam pomieszczenie, z którego można korzystać. Jest tylko kwestia, no rozmowy między 

sobą. Tak że... no nie planujemy rozbudowy, bo nie stać nas na budowanie typowych ośrodków kultury w 

każdym sołectwie, bo myślę, że nie ma takiej potrzeby. W miarę możliwości trzeba korzystać z tego co 

mamy. Myślę, że to jest tylko kwestia po prostu rozmowy. 

 

Danuta Niziołek (Radny Gminy): Przepraszam, mnie nie chodziło o ośrodek kultury, chodziło mi tylko o 

zwykłe pomieszczenie, gdzie Ci młodzi ludzie, bo kiedyś była taka możliwość tam, gdzie teraz spotyka się 

KGW i Stowarzyszenie Świętej Barbary, tam kiedyś była taka świetlica i tam Ci młodzi ludzie z tej świetlicy 

korzystali. No teraz to jest zaanektowane, wiadomo, że te stowarzyszenia też gdzieś się muszą spotykać. 

Jest to przeznaczone na te spotkania, natomiast no Ci młodzi ludzie zostali jakby, nie chodzi o ośrodek 

Kultury, absolutnie. To chodziło tylko o jakieś pomieszczenie. Dziękuję. 

 

Tomasz Kasperuk (Zastępca Wójta Gminy Godów): Pani Radna ja powiem tak, poczekajmy. Wiecie 

Państwo, że kończymy budowę przedszkola w Łaziskach. Robimy tam przebudowę infrastruktury 

odnośnie straży. Zobaczymy jak to wszystko będzie zagospodarowane i myślę, że potem się temat 

wyjaśni. Na pewno dla chętnych znajdą się pomieszczenia, bo nawet, jeżeli z tego korzysta KGW czy 

jakaś inna organizacja to one nie spotykają się nie korzystają codziennie. Tak że myślę, że tutaj nie 

będzie problemu, żeby znaleźć rozwiązanie i każdy tam jakiś czas mógł z danego pomieszczenia 

korzystać. Dziękuję. 

 

Ad. 8. Sprawy organizacyjne. 

Przewodniczący Rady J. Kołek wyznaczył terminy kolejnych posiedzeń: 
- 26 sierpnia o godz. 15:00 wspólne posiedzenie Komisji 
- 29 sierpnia o godz. 15:00 sesja Rady Gminy Godów 
 

Ad. 9. Zakończenie obrad. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad oraz braku dalszych głosów w dyskusji, 

Przewodniczący Rady Gminy Godów podziękował za udział w sesji po czym zamknął obrady IV sesji 

Rady Gminy Godów. 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował: Agnieszka Mitko 

 

 


